輔導科 107 年度 7 月份教化藝文活動看板

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in July, 2018

1. 2018 年第五屆佛學會考

The 2018 5th Buddhism Examination

7月12日本所與財團法人佛光山慈悲社會福利基金會於三教區團體輔導 室舉辦「2018年第五屆佛學會考」,共計8名收容人自願參加並研讀佛學 題庫,會考後評分總計滿分者2名、90分以上者3名。

We held the 2018 5th Buddhism Examination with Fo Guang Shan Compassion Foundation in July 12. There are 8 inmates attending the exam, and three of them get the score above 90, as well as two full marks.

相關照片 相關照片









2. 吉祥如意把愛傳出去愛心義演

Charity Show: "Ji-Xiang-Ru-Yi" and Spreading Love

7月27日本所與臺中市中華書畫協會、臺中市元極舞愛心協會於中山堂共 同辦理「吉祥如意把愛傳出去愛心義演」,活動由所長主持,來賓共計45 位,三教區與仁、愛舍共383名收容人參加

We held the charity show: "Ji-Xiang-Ru-Yi" and Spreading Love with Chinese Painting and Calligraphy Association, Taizhong City and Yuan-Ji Dance and Compassion Association, Taizhong City in the Zhong-Shan Hall. The show is hosted by the superintendent and there are 45 guests and 383 inmates from Section 3, Ren Ward and Ai Ward attending it.

相關照片 相關照片









3. 七月份文康競賽~「明信片設計比賽」

Art and Cultural Competition in July: "Competition of the Postcards Design"

7月30日舉辦七月份文康競賽~「明信片設計比賽」,共計有24件作品參賽,經比賽評分後,第一名為平三班0469王00,第二名為平四班0491林00,第三名為平一班0181楊00。

The center held the competition of the postcards design of the July in July 30. There are 24 inmates joining the game. The result of this competition is the following: the first place is 0469 xx Wang from Ping 3 Class. The second place is the 0491 xx Lin from Ping

4 Class. The third place is 0181 xx Yang from Ping 1 Class.

相關照片

相關照片







